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UITNODIGING 
voor de Algemene Ledenvergadering 

 
 
Datum:  Donderdag 7 april 2022 
Aanvang:  14.00 uur 
Zaal open:  13.30 uur 
Einde:  18.00 uur 
Plaats:  Molenzaal Dorpshuis De Poel 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Algemene Ledenvergadering wordt onder normale omstandigheden eind februari of 

begin maart gehouden. Vorig jaar lukte dit niet, vanwege de coronabeperkingen hebben 
we deze toen pas eind augustus kunnen houden. Voor dit jaar was de vergadering gepland 
op 3 maart, maar ook nu gaf het coronavirus nog teveel onzekerheid. De vergadering werd 
nu slechts een maand verzet, naar7 april. Dit was gebaseerd op de steeds gunstiger 
wordende vooruitzichten. De coronabesmettingen met het omikronvirus liepen weliswaar 
in een hoog tempo op naar onwaarschijnlijke hoogten, maar de bezettingen in de 
ziekenhuizen en ook de ic-opnames bleven beheersbaar. En op 25 februari werden de voor 
ons belangrijke coronabeperkingen opgeheven. De mondkapjesplicht en de 1,5 meter 
afstand regel zijn vanaf die dag verleden tijd. Hopelijk blijft dit nu ook zo. 

Nu er verder geen beperkingen meer zijn is ook het gelimiteerde aantal mensen dat in 
de Molenzaal toegelaten mag worden niet meer van toepassing. Van te voren aanmelden 
voor de ledenvergadering is dus niet meer nodig. We hopen dat nu dan ook veel leden 
gebruik maken om deze  belangrijke jaarlijkse bijeenkomst bij te wonen. Dit is namelijk dé 
gelegenheid om op de hoogte gesteld te worden over het reilen en zeilen van jouw 
vereniging. Altijd belangrijk om dit uit de eerste hand te vernemen. En zeker zo belangrijk 
om jouw mening kenbaar te kunnen maken naar bestuur en overige leden. 

 
Naast de vaste agendapunten willen we voor de aanwezige leden deze 

middag extra aantrekkelijk en gezellig maken door een optreden van 
cabaretier en zanger Gert van Boxtel. Twee vliegen in één klap dus. Onder 
de pauze is er voor alle aanwezige leden een drankje en we sluiten 
traditiegetrouw af met koffie en worstenbroodjes. 
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Agenda Ledenvergadering, 07-04-2022 
 

 

1. Opening door voorzitter Jan Verkuijlen. 
 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 25 augustus 2021. 

Deze zijn gepubliceerd in de Nieuwsbrief “Goed te weten” van maart 2022. 
 

3. Jaarverslag 2021. 

Het verslag is gepubliceerd in de Nieuwsbrief “Goed te weten” van maart 2022. 
 

4. Presentatie financiën. 

1. Verslag boekjaar 2021 en begroting 2022. 

2. Verslag kascontrolecommissie 2021. 

3. Benoeming kascontrolecommissie 2022. 

4. Vaststelling contributie 2022. 
 

5. Bestuursverkiezing. 

Aftredend en herkiesbaar: Rikie Fransen, bestuurslid. 

Aftredend en herkiesbaar: Wilma Tijssen, bestuurslid. 

Tegenkandidaten voor de aftredende en herkiesbare bestuursleden kunnen zich tot 

aan het begin van de vergadering melden bij secretaris Piet Grutters. 
 

6. Mededelingen. 
 

7. Rondvraag. 
 

8. Sluiting door voorzitter Jan Verkuijlen. 

 

Pauze met een drankje. 
 

9. Optreden zanger en cabaretier Gert van Boxtel. 
 

10. Voor de afsluiting van de middag is er voor iedereen koffie met worstenbrood. 
 

 



 
 

 
 

3 
 

 

 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering KBO Rijkevoort 2021 
 
 

Datum: Woensdag 25 augustus 2021 
Plaats: Molenzaal Dorpshuis De Poel Rijkevoort 
Aanvang: 14.00 uur 
Aanwezig:  60 leden (inclusief bestuur). 
 
1. Opening door de voorzitter.  

In zijn openingswoord verwelkomde voorzitter Jan Verkuijlen alle aanwezigen en 
speciaal de nieuwe leden, de jubilarissen en Noud van Vught, bestuurslid van KBO 
Brabant. Hij ging nog even in op de vele afgelastingen van evenementen in coronatijd, 
een tijd die gelukkig enkele keren kon worden doorbroken met een welkome actie in de 
vorm van Opkikkertjes en Kerstpakketten voor alle leden. 
Ook deze vergadering stond nog in het teken van corona. Er mochten immers maar 60 
mensen in de zaal toegelaten worden. Daarom was er even sprake van twee 
vergaderdagen achter elkaar. Maar omdat minder dan 60 leden aangaven aanwezig te 
willen zijn kon de vergadering op deze woensdag plaats hebben en kon de eveneens 
geplande donderdag geschrapt worden. 
Tot slot van zijn openingswoord vroeg hij de aanwezigen om een ogenblik van stilte voor 
de overleden leden Nelly Nabuurs, Dieneke Verschuren, Karien Merx, Guus Wijnen, Jan 
van Duijnhoven,Sjef van Mil, Annie Arts-Michiels, Piet Kole, Miet van Duren, Huub Klerx, 
Mat Bardoel en Ben Smits.  
 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 04-03-2020. 
Deze notulen waren bij de leden samen met de uitnodiging en de agenda voor de 
jaarvergadering thuisbezorgd middels de Nieuwsbrief “Goed te weten”. Ze werden  
zonder op- of aanmerkingen onder dankzegging aan secretaris Piet Grutters 
goedgekeurd. 
 

3. Jaarverslag 2020. 
Dit jaarverslag was eveneens aan de leden via de Nieuwsbrief “Goed te weten” 
toegestuurd. Het verslag werd zonder op- of aanmerkingen onder dankzegging aan de 
samensteller, secretaris Piet Grutters, goedgekeurd. 
 

4. Financieel verslag 2020 en begroting 2021. 
A: Penningmeester Piet Grutters presenteerde het financiële overzicht van het boekjaar 
2020. Dit overzicht liet een batig saldo zien van € 656,19. Ook werd de begroting van 
2021 gepresenteerd. Deze begroting kwam uit op een positief saldo van € 264,00.  
Door de inkomsten en uitgaven van 2019 en 2020 naast elkaar te zetten konden de 
leden zien hoe groot de invloed van het coronagebeuren was op het geheel. Aan de 
hand van de balans werd duidelijk dat de vereniging er financieel gezien nog steeds erg 
goed voor staat. 
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B: Verslag kascontrolecommissie. De commissie bestaande uit Tien Lenkens, Betty 
Bardoel en Tien van Gemert heeft op 4 augustus 2021 de financiën ingezien. Tien van 
Gemert sprak namens de commissie uit dat zij alles gecontroleerd hadden en dat de 
cijfers prima in orde waren gebleken. Onder applaus van de leden dankte hij de 
penningmeester hiervoor. 
C: Benoeming kascontrolecommissie 2021. Tien Lenkens trad af na drie jaar en was niet 
herkiesbaar. De nieuwe commissie bestaat nu uit Betty Bardoel, Tien van Gemert en 
Toos Gerrits. 
D: Het bestuursvoorstel om de contributie voor het jaar 2021 op 18 euro te handhaven 
werd door de vergadering goedgekeurd. 
 

5. Bestuursverkiezing. 
Secretaris/Penningmeester Piet Grutters en bestuurslid Dorie Gerrits waren na drie jaar 
aftredend en herkiesbaar. Daar er geen tegenkandidaten waren binnengekomen 
werden beiden onder applaus van de leden voor drie jaar herkozen. 
 

6. Huldiging jubilarissen. 
Martien en Hanna Jacobs werden hierna in het zonnetje gezet vanwege hun 25-jarig 
lidmaatschap van KBO Rijkevoort. In het kort memoreerde de voorzitter de vele 
verdiensten van Martien: 15 jaar bestuurslid, 9 jaar voorzitter, de opknap van De 
Korenbloem onder zijn leiding, de eerste computerkundige, bezorger van Nestor en 
ONS, koninklijk onderscheiden en bezitter van de zilveren speld van verdienste van KBO 
Brabant. Daarna waren er onder groot applaus oorkondes en bloemen voor het paar, 
samen met een attentie van het bestuur. 
Ook Richard en Truus Egelmeers waren 25 jaar lid van de KBO. Hoewel zij niet aanwezig 
konden zijn op deze vergadering stipte de voorzitter toch even de verdiensten van 
Richard aan: 12 jaar bestuurslid, bezorger van Nestor en ONS en bezitter van de zilveren 
speld van verdienste van KBO Brabant. De bloemen, oorkondes en attentie werden na 
de vergadering door enkele bestuursleden bij het echtpaar Egelmeers thuis bezorgd. 
 

7. Mededelingen. 
7.1 De schermen op de tafels in de Salamander gaan weg. Gevraagd wordt de tafels 

en stoelen in dezelfde opstelling en op dezelfde plaats te laten staan.  
7.2 Het fietsen gaat weer van start op woensdag 8 september. 
7.3 Het biljarttoernooi is van 20 tot 25 september. De aanmelding loopt. Voorzitter 

Jan Verkuijlen brengt de organisatie rondom het plaatsen van de bezoekers 
onder de aandacht.  

7.4 Zaterdag 2 oktober wordt de Dag van de Ouderen gevierd. Aanmelding is hierbij 
verplicht. Ook is er deze dag aandacht voor het 65 jarig bestaan van de KBO. Dit 
zal vooral gebeuren door de in Rijkevoort alom bekende Flodderbonne. Orkest 
Boemerang staat garant voor de muzikale opluistering. 

 Het bestuur is deze middag voornemens over te gaan tot een vaccinatie- en 
testcontrole bij de ingang zodat daardoor meer dan de huidige 60 personen 
toegelaten kunnen worden en men geen rekening hoeft te houden met de 
anderhalve meter afstand. In de komende Nieuwsbrief zal hier verder op 
ingegaan worden. 
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7.5 In de maand september zullen veel activiteiten weer opgestart worden. Meer 

informatie hierover vindt men in de komende Nieuwsbrief. 
7.6 Er komt geen dagreis meer in 2021. In 2022 wordt een en ander opnieuw 

bekeken. 
7.7 De Kerstviering staat nog wel op het programma. Dinsdag 14 december is de 

datum, als alle coronaregels het toelaten. Deze middag wordt opgeluisterd door 
ouderenkoor Zangersvreugd en conferencier Erik Potters.  

 

8. Rondvraag. 
Jan van Sleeuwen.  
Jan vraagt hoe het zal gaan met de subsidiëring voor de ouderenbonden in de nieuwe 
gemeente Land van Cuijk. Hij vraagt dit vooral omdat er nu een enorm verschil is in de 
subsidietoekenning door de vijf gemeenten. Bij de gemeente Boxmeer zitten we nu 
goed, volgens Jan, maar blijft dat ook zo?  
De voorzitter vraagt de aanwezige Kringvoorzitter Noud van Vught zijn visie hierop te 
geven. Noud geeft aan dat de Kring Land van Cuijk een wensenlijstje heeft gestuurd naar 
de vijf B. en W.’s van de vijf huidige gemeenten. Verder is het zo dat de komende twee 
jaren financieel gezien alles bij het oude zal blijven, dus nog twee jaren hetzelfde 
subsidiebedrag. Deze twee jaren zijn bedoeld om de nieuwe gemeente tijd te geven 
alles te harmoniseren. Daarna komt er nieuw beleid, ook op het gebied van de senioren. 
Bij dit nieuwe beleid worden de voorzitters van de vijf SWO’s van de vijf huidige 
gemeenten betrokken. Maar al met al kan wel gesteld worden dat er dus nog veel 
onduidelijk is op dit gebied. 

 

9. Sluiting door de voorzitter. 
Om 15.35 uur besluit voorzitter Jan Verkuijlen deze Algemene Ledenvergadering met 
een woord van dank aan alle aanwezigen voor hun aandacht en inbreng. 
 

 
Rijkevoort, 09-09-2021, 
Piet Grutters, 
secretaris/penningmeester KBO Rijkevoort 
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 Jaarverslag 2021 KBO Rijkevoort 
Het jaarverslag van 2020 eindigde met de woorden: “Laten we hopen dat voor de KBO en 

haar leden de komende tijd alles weer een beetje normaal wordt”. Wie had toen kunnen 
denken dat in 2021 dat normaal nog heel ver weg zou zijn. Dat het ook in 2021 bijna alleen 
maar ging over corona, besmettingen, mondkapjes, lockdown, code zwart, ziekenhuis- en IC-
opnames. 

Zeker het eerste deel van het jaar was het erg stil in KBO land. Geen activiteiten in de Kikker 
en de Salamander. De fitnesslessen konden online gevolgd worden. Bestuursvergaderingen 
gingen niet door, er was alleen contact via de mail of de bestuur app. De brunch van de 
groenploeg, de brunch voor alleenstaanden, de jaarvergadering, de vrijwilligersmiddag, alles 
werd uitgesteld of helemaal geschrapt. Geen gezamenlijk Koken en eten, zingen, kienen, 
wandelen en fietsen, geen NLdoet. Alleen de groenploeg trotseerde de eenzaamheid door toch 
regelmatig op gepaste afstand Rijkevoort wat mooier te maken. Samen koffie drinken in de 
Salamander kon natuurlijk niet, maar gelukkig wist Jolanda van de Weem te zorgen voor een 
pauzemoment met koffie, thee en koek vanuit de auto. 

Half april was er een klein lichtpuntje in deze donkere wereld met de bezorging van een 
Opkikkertje bij alle KBO leden met daarbij de opbeurende woorden: “Nog even, en alles komt 
weer goed”. En gelukkig was er elke maand de nieuwsbrief “Goed te weten” voor het zo 
spaarzame maar toch broodnodige contact. 

Vanaf juni leek het ook echt weer goed te komen. Langzaamaan konden alle activiteiten 
weer opgestart worden. Het werd zelfs af en toe behoorlijk druk in de Soos. En er was deze 
maand een onverwachte financiële meevaller. Op een vroege zondagmorgen mocht de 
penningmeester op het industrieterrein in Haps een cheque ter waarde van 1795 euro in 
ontvangst nemen voor de steun aan de glasvezelactiviteiten van LVCNet in 2016. In juli werd 
door het bestuur een nieuw, wat meer eigentijds logo ingevoerd. 

Augustus was de maand waarin ook de grotere bijeenkomsten weer toegestaan waren. Dat 
begon op zondag 8 augustus toen 27 KBO leden de Passiespelen in Tegelen bezochten. Na al 
drie keer uitgesteld te zijn kon dit vijfjaarlijkse evenement nu eindelijk doorgaan. Gezien de 
reacties hadden de deelnemers geen spijt van hun bezoek. 

Direct daarop, dinsdag 10 augustus, was er de fietstocht met picknick. In drie groepen 
startten de 32 deelnemers vanaf het plein voor een mooie fietstocht door het Land van Cuijk. 
Bij gebrek aan een geschikte picknickplaats voor zoveel personen werd er gekozen voor een 
lunchpauze bij het klooster in Sint Agatha. De tocht verliep uitstekend en, hoe kan het mooier, 
men was net voor de regen thuis. 

Ook de uitgestelde jaarvergadering ging alsnog door. Een probleem was wel dat er maar 60 
mensen in de grote Molenzaal aanwezig mochten zijn. Het bestuur opperde de mogelijkheid 
zowel op woensdag als op donderdag te vergaderen. De leden konden kiezen wanneer ze 
wilden komen. Toen de opgavetermijn gesloten was bleek dat zich inclusief bestuur precies 60 
leden hadden aangemeld, waarbij de voorkeur uitging naar woensdag 25 augustus. 
Het werd een vlot verlopen vergadering. De penningmeester kon een batig saldo van 656 euro 
melden, terwijl de kascommissie, waar Tien Lenkens er zijn drie jaar op had zitten, Toos Gerrits 
als nieuw lid mocht verwelkomen. Bestuurslid Dorie Gerrits en secretaris/penningmeester Piet 
Grutters werden voor drie jaar herkozen in het bestuur. Hierna werden Martien en Hanna 
Jacobs gehuldigd voor hun 25-jarig lidmaatschap van de KBO. Ook Richard en Truus Egelmeers 
waren 25 jaar lid. Zij werden na de vergadering door enkele bestuursleden thuis in het zonnetje 
gezet. Nadat voorzitter Jan Verkuijlen de vergadering had besloten konden de aanwezigen nog 
genieten van een film uit 1956 over het 50 jarig bestaan van zuivelfabriek Sint Cunera en niet te 
vergeten enkele heerlijke worstenbroodjes van Max. 
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Woensdag 8 september kon er na lange tijd weer eens samen gefietst worden. Voor de 

laatste keer op de woensdag want nu Frans Rongen gaat helpen bij de organisatie van het 
fietsen en hij op woensdag verhinderd is wordt dit verplaatst naar de donderdag. Dit geldt ook 
voor het wandelen. 

Op 12 september vertrokken 24 deelnemers per bus voor de meerdaagse reis. Die voerde 
niet naar Duitsland zoals eerder de bedoeling was, maar naar de mooiste plekjes van Noord-
Holland. Moe maar voldaan zoals dat zo heet kwam men op 16 september weer in Rijkevoort 
aan. 

Op 20 september ging het biljarttoernooi van start, dit keer met als deelnemers 28 heren en 
6 dames. Na een felle, maar sportieve strijd kwam bij de heren Harry van Mil als winnaar 
tevoorschijn, bij de dames ging Willemien Litjens met de eer strijken. 

Zaterdag 2 oktober werd de Dag van de Ouderen gevierd. Nieuw voor de KBO was dat alle 
aanwezigen bij binnenkomst werden gescand op QR code of vaccinatiebewijs, gelukkig zonder 
problemen. Het bij velen bekende orkest Boemerang zorgde voor de muzikale invulling van 
deze middag die ook in het teken stond van de viering van het 65 jarig bestaan van onze KBO. 
Dit had vorig jaar al moeten gebeuren, maar toen gooide corona roet in het eten. Als feestelijk 
tintje waren de in Rijkevoort zeer bekende Flodderbonne speciaal uitgenodigd om met muziek 
en zang een aantal herinneringen op te halen uit het verre en minder verre verleden van de 
KBO. Al met al een geslaagde middag. 

Dat mag ook gezegd worden van de vrijwilligersdag op 20 oktober. Er werd deze keer niet 
gekozen voor een uitstapje of excursie, het werd eenvoudig gehouden met een quiz en lunch in 
de Molenzaal van Dorpshuis de Poel. Bestuurslid Wilma Tijssen schotelde de 48 aanwezigen 
een fotoquiz voor met beelden van woningen en bedrijven in Rijkevoort die geraden moesten 
worden. Dat dit nog niet zo eenvoudig was bleek uit de verhitte discussies die op verschillende 
plaatsen gevoerd werden. Er werd door de diverse groepen fel gestreden om de beloofde zak 
met geld voor de winnaars. Pas bij de prijsuitreiking bleek Wilma een vaste klant van de Action 
te zijn. 

In oktober was er na lange tijd weer een tabletinloop op de maandagmorgen. Verder bracht 
de Rabo Club Support dankzij onze leden het mooie bedrag van 527 euro op. 

Maar na  de eerste wandeling met 5 personen op 11 november bleek al snel dat er door 
toename van het aantal coronabesmettingen weinig goed nieuws in de lucht hing. En 
inderdaad, er werd een gedeeltelijke lockdown afgekondigd, dat wil zeggen, de activiteiten 
konden doorgaan, met 17.00 uur als eindtijd. Dat betekende afstel van de brunch voor 
alleenstaanden en hoe jammer ook, de Kerstviering. Toen daarna vanaf 19 december een 
volledige lockdown werd aangekondigd ging Dorpshuis de Poel weer op slot, met inbegrip van 
de KBO ruimten. Alle activiteiten vielen weer stil. Weer gingen de bestuursleden op pad om de 
mensen te verrassen met een Kerstpakket ter compensatie van de gemiste Kerstviering. 
Ondanks de stilte en de eenzaamheid bij velen werd iedereen fijne feestdagen en een gelukkig 
Nieuwjaar gewenst. Ook spraken zij daarbij de hoop uit dat dit op deze manier echt de laatste 
keer zou zijn. En de wens, net als in het begin van dit verslag, dat alles spoedig weer normaal 
wordt. Dat we met velen gewoon onze overleden leden kunnen herdenken en hun 
nabestaanden kunnen bijstaan in hun verdriet. Dat we bij de KBO er voor elkaar kunnen zijn. 
Laten we hopen dat het slecht begonnen nieuwe jaar 2022 achteraf toch nog een mooi jaar zal 
blijken. 
 
Rijkevoort, 11 januari 2022 
Piet Grutters, secretaris KBO Rijkevoort 
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Senioren 
Wij zijn een vereniging van en voor iedereen vanaf 50 jaar. Eén op de zes vijftigplussers 
in Noord-Brabant is lid van onze vereniging, en met circa 120.000 leden zijn we een van 
de grootste landelijke seniorenverenigingen. 
 

Lidmaatschap 
Als u lid bent van onze provinciale vereniging bent u automatisch ook lid van een van 
onze lokale seniorenverenigingen, de Afdelingen. Deze zijn het hart van onze 
organisatie: daar ontmoet u andere leden, doet u samen aan ontspanning en sport, 
neemt u deel aan culturele en zingevingsactiviteiten en kunt u terecht voor individuele 
hulp en ondersteuning. Vooral de vrijwillige inzet van een grote groep actieve leden 
maakt dit alles mogelijk. 
 

Belangenbehartiging 
Door het grote ledenaantal van circa 120.000 is onze vereniging een serieuze 
gesprekspartner voor allerlei partijen, waaronder de overheid. Die omvang stelt ons in 
staat de belangen van senioren op alle niveaus te behartigen: lokaal, provinciaal en 
landelijk. We spannen ons in voor een volwaardige plaats in de samenleving voor alle 
senioren. Waar mogelijk werken we samen met andere (senioren)verenigingen. 
Op lokaal, regionaal, provinciaal en landelijk niveau zetten we ons in voor de belangen 
van senioren: 

• We organiseren groepsactiviteiten voor ontmoeting, ontspanning, educatie, 
voorlichting 

• Onze vrijwillige belastinginvullers, cliëntondersteuners, thuisadministrateurs, 
ouderenadviseurs, woonadviseurs, vrijwilligers voor een goed gesprek en de 
vrijwilligers van onze juridische helpdesk ondersteunen individuele (kwetsbare) 
senioren  

• We oefenen invloed uit op politiek, overheid en andere organisaties 

Vrijwilligers 
Dankzij de inzet van onze circa 10.000 vrijwilligers zijn wij een bloeiende en actieve 

vereniging. Vrijwilligerswerk kan bij ons op allerlei manieren worden ingevuld, want ieder 

mens heeft zijn eigen talent. We willen niets liever dan dat de vrijwilligers bij ons een 

prettige, stimulerende en inspirerende omgeving vinden, zodat ze zich gewaardeerd 

weten en thuis voelen. Want onze vrijwilligers zijn het cement van de vereniging! 


